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SK 0150/21/2008 
 

Protokół Nr XXI/2008 
z sesji Rady Gminy 

z dnia 19 grudnia 2008 r. 
 

1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza Obrad.  
4. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

- Przewodniczącego Rady Gminy, 
- Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
- Przewodniczącego Komisji Oświaty, 
- Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 
- Radnych, 
- Wójta Gminy. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 
6. Wystąpienia sołtysów.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości zabudowanej.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu cmentarza komunalnego.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usługi cmentarne na 

cmentarzu komunalnym.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za składowanie odpadów 

komunalnych na składowisku odpadów w miejscowości Szaleniec, gmina Stare Pole.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2009 

rok.  
13. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
14. Komunikaty.  
15. Zatwierdzenie protokółu Nr XX/2008 z Sesji Rady Gminy z 27 listopada 2008 r. 
16. Zamknięcie Sesji Rady Gminy.  

 
 
Ad. 1. 
 O godzinie 15.00 Przewodniczący Rady Gminy otworzył XXI sesję Rady Gminy 
witając wszystkich obecnych. 
 
Ad.2. 
 Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, Ŝe sesja jest prawomocna do 
podejmowania uchwał. 
Ustawowy skład rady    - 15 
Obecnych  - 15 
Nieobecnych  - 0  
 
Ad.3.  
 Na sekretarza obrad w wyniku jawnego głosowania wybrano Pana Ireneusza Dziurę. 
Za jego kandydaturą głosowało 15 radnych. 
Przewodniczący zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktu 12a o brzmieniu 
„podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu na 2008 r.” Za proponowanym punktem 
głosowali wszyscy radni – 15 za. 
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W związku z powyŜszym porządek obrad wyglądał następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza Obrad.  
4. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

- Przewodniczącego Rady Gminy, 
- Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
- Przewodniczącego Komisji Oświaty, 
- Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 
- Radnych, 
- Wójta Gminy. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 
6. Wystąpienia sołtysów.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości zabudowanej.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu cmentarza komunalnego.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usługi cmentarne na 

cmentarzu komunalnym.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za składowanie odpadów 

komunalnych na składowisku odpadów w miejscowości Szaleniec, gmina Stare Pole.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2009 

rok.  
12a. Podjecie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2008 r. 
13. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
14. Komunikaty.  
15. Zatwierdzenie protokółu Nr XX/2008 z Sesji Rady Gminy z 27 listopada 2008 r. 
16. Zamknięcie Sesji Rady Gminy.  

 
Ad.4. 
 Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 
1. Przewodniczący Rady Gminy: 

• wygłoszenie 2 referatów na temat Świąt BoŜego Narodzenia ( 1 na przeglądzie 
w Starostwie Powiatowym, a 2 w Pomorskim Ośrodku Doradztwa 
Rolniczego), 

• uczestnictwo w Dniu Seniora, 
• napisanie artykułu do biuletynu. 

Pozostali Przewodniczący nie mieli sprawozdania, gdyŜ był za krótki okres między sesjami. 
2. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
3. Wójt Gminy sprawozdanie z pracy złoŜył na piśmie. 
Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zapytań.  
 
Ad.5. 

Nie zgłoszono Ŝadnych wolnych wniosków i zapytań. 
 
Ad.6. 
 W wystąpieniach sołtysów nikt nie zabrał głosu. 
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Ad.7. 
 Pan Zdzisław Mikulak powiedział, Ŝe przedmiotem uchwały jest zgoda na 
bezprzetargową sprzedaŜ nieruchomości zabudowanej, połoŜonej w miejscowości Złotowo, 
stanowiącej działkę nr 97/1 o powierzchni 0,0777 ha. Sprawa była przedstawiana na 
komisjach w związku z powyŜszym wnosi się o podjęcie uchwały. 
śadnych uwag ani zapytań nie zgłoszono. 
Uchwała Nr XI/157/2008 w sprawie sprzedaŜy nieruchomości zabudowanej została podjęta 
jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad.8. 
 Pan Zdzisław Mikulak powiedział, Ŝe zadaniem własnym gminy jest zakładanie i 
utrzymywanie cmentarzy komunalnych. W tym celu została pojęta na poprzedniej sesji 
uchwała rady o załoŜeniu cmentarza. Kolejnym etapem jest ustalenie regulaminu cmentarza. 
Regulamin został przedyskutowany na posiedzeniu wspólnym komisji. Zgłoszona uwaga 
radnego Kazimierza Lipiec odnośnie zapisu § 11 pkt 2, który mówi, Ŝe uporządkowanie 
grobów naleŜy do osób wyłącznie opiekujących się grobem oraz zarezerwowanym miejscem 
pochówku została przedstawiona radcy prawnemu. Pani radca prawny uznała, Ŝe ten zapis jest 
prawidłowy.  
Wiceprzewodniczący zaproponował, aby przeczytać tylko ostatnie punkty regulaminu. Za 
propozycją głosowało 15 radnych. 
śadnych uwag ani zapytań nie zgłoszono. 
Uchwała nr XXI/158/2008 w sprawie ustalenia regulaminu cmentarza komunalnego została 
podjęta jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 2 do 
protokołu. 
 
Ad.9. 
 Pan Zdzisław Mikulak powiedział, Ŝe kolejnym krokiem jest ustalenie opłat za 
korzystanie z cmentarza. Wszystkie stawki opłat były omawiane na wspólnym posiedzeniu 
komisji. W związku z powyŜszym wnosi się o podjęcie uchwały. 
śadnych uwag ani zapytań nie zgłoszono. 
Uchwała Nr XXI/159/2008 w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z cmentarza 
komunalnego została podjęta jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi 
ona załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad.10. 
 Pani Lucyna Szymańska powiedziała, Ŝe Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji 
w Malborku Sp. z o.o. zwróciło się z wnioskiem o zatwierdzenie taryfy za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę od dnia 1 lutego 2009 r. do dnia 31 stycznia 2010 r. Taryfa opłat za 
dostawę wody składa się z ceny za 1 m3 wody oraz stawki opłaty stałej w zaleŜności od 
posiadanego wodomierza. Zaproponowana stawka to 2,21 zł/ m3 netto (2,36 zł/m3 brutto), co 
spowoduje wzrost o 0,17 zł/m3 (8,33%) w stosunku do stawki obecnie obowiązującej. Opłata 
abonamentowa nie ulega zmianie. W związku z powyŜszym wnosi się o podjęcie uchwały. 
śadnych uwag ani zapytań nie zgłoszono. 
Uchwała Nr XXI/160/2008 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 
została podjęta jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 
4 do protokołu. 
 
Ad.11. 
 Pani Lucyna Szymańska powiedziała, Ŝe Rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 14 
października 2008 r. w sprawie opłat za korzystanie ze środowiska wprowadza od 1 stycznia 
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2009 r. nowa stawkę opłat w wysokości 100 zł/Mg. Jest to wzrost w stosunku do roku 
bieŜącego o 25 zł/Mg. Obecna stawka opłaty za 1 m3 odpadów składowanych na składowisku 
odpadów w Szaleńcu w wysokości 14zł/m3 netto i nie pokrywa w pełni ponoszonych 
kosztów. Przy oszacowywaniu nowej stawki opłaty za składowanie odpadów komunalnych 
uwzględniono wydatki. Dzieląc roczny koszt eksploatacji składowiska odpadów – 70 tys. zł 
przez planowaną ilość odpadów komunalnych przekazanych na składowisko – 3. 162,25 m3 
otrzymany koszt składowania 1 m3 odpadów, który wyniesie 22,14 zł/m3. Proponowana 
stawka 22 zł/m3 jest stawką minimalną, jaką moŜna zaproponować, aby moŜna było pokryć 
koszty związane z eksploatacją składowiska. W związku z powyŜszym wnosi się o podjęcie 
uchwały. 
śadnych uwag ani zapytań nie wniesiono. 
Uchwała Nr XXI/161/2008 w sprawie stawki opłaty za składowanie odpadów komunalnych 
na składowisku odpadów w miejscowości Szaleniec, gmina Stare Pole została podjęta 
jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad.12. 
 Radny Kazimierz Lipiec – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił roczny 
plan pracy Komisji Rewizyjnej. Tematyka szczegółowych kontroli nie została podana. 
Kierownik jednostki będzie powiadomiony o terminie i temacie kontroli z wyprzedzeniem. W 
maju odbędzie się jeszcze kontrola Publicznej Biblioteki Gminnej. Ten zapis zostanie 
umieszczony w planie pracy. W związku z powyŜszym wnosi się o podjęcie uchwały. 
śadnych uwag ani zapytań nie wniesiono. 
Uchwała Nr XXI/162/2008 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2009 
r. została podjęta jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 15 radnych. Stanowi ona załącznik nr 
6 do protokołu. 
 
Ad.12a. 
 Jako pierwszego o zabranie głosu poproszono Wójta. Poinformował, Ŝe wykonawca 
wykonał ścieŜkę rowerową do Kraszewa. Pozostał do zrobienia odcinek 200 metrowy, gdzie 
były połoŜone płyty. Zamierza zrobić się ten odcinek tym samym materiałem, co ścieŜkę. 
Planuje się zrobić ten plac na starym boisku.   
 Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w budŜecie gminy. Potrzebna jest kwota na  
pokrycie wydatków o kwocie 186.500, 00 zł. W skład wydatków wchodzi: połoŜenie 
nawierzchni asfaltowej na boisku 63.000 zł, 122.000 zł brutto za ścieŜka rowerową i 1.500 zł 
na energię elektryczną. Zabezpieczeniem tych wydatków jest zabranie 100.000 zł z zadania 
świetlica Kraszewo. Kwota ta była w budŜecie zarezerwowane na to zadanie, 65.500, zł 
otrzymano od Dyrektora z Zespołu Szkół w ramach oszczędności na funduszu płac, 10.000 zł 
od Wójta z rezerwy. Pozostałą część brakującej kwoty trzeba poszukać. Dochody zamykamy 
kwotą 13. 177. 179 zł, a  wydatki kwotą 13.527.179 zł 
Za podjęciem uchwały Nr XXI/163/2008 w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2008 r. 
głosowało 14 radnych, 1 osoba się wstrzymała. Stanowi ona załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad.13. 
 Wobec nie zgłoszenia zapytań nie udzielono odpowiedzi. 
 
Ad.14. 
 Komendant Policji ze Starego Pola podziękował za współfinansowanie samochodu 
policyjnego. 
 Pan Przewodniczący miał zapytanie czy moŜna jeździć rowerami po chodnikach. 
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 Pan Komendant odpowiedział, Ŝe będzie moŜna, ale rower musi być odpowiednio 
oświetlony. 
 Pan Przewodniczący podziękował pracownikom Gminnego Ośrodka Kultury za 
zorganizowanie Dnia Seniora. Podziękował pracownikom urzędu oraz Zespołu Szkół za 
przygotowanie otwarcia kompleksu sportowego „Orlik”. Podziękował Gminnej Radzie 
Kobiet „Tradycja” oraz Kole Gospodyń ze Złotowa za promocję gminy. 
 Pan Tadeusz Kaczorek poinformował, Ŝe 10 stycznia 2009 r. odbędzie się Wielka 
Orkiestra Świątecznej Pomocy w Zespole Szkół. 
 Pan Tadeusz Burdyński poinformował, Ŝe 20 grudnia o godzinie 11.00 odbędzie się 
spotkanie przy szopce na ulicy Dworcowej. 
 Pan Przewodniczący złoŜył Ŝyczenia świąteczne wszystkim obecnym osobom. 
 
Ad.15. 
 Za zatwierdzenie protokołu z XX sesji Rady Gminy głosowali wszyscy radni – 15 za. 
 
Ad.16. 
 Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął XXI 
sesję Rady Gminy o godzinie 15.54. 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Katarzyna Golińska 
 
 
 
Sekretarz obrad      Przewodniczący Rady Gminy 
Ireneusz Dziura       Jan Pawlina 


